
hogy 2 0 0 0 -ben kik jönnek,  arról 
fontos,  hogy július 15-ig minden 
lényeg az, hogy a kormányhatározat  
is véleményem szerint elég lesz.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizot t ságok állásfoglalását kérem.

F a z e k a s  István:
A Városrendezési  és Kommunális Bizottság 9 igen szavazat tal ,  a határozati  
javasla tot  a következő módosítással  javasolja e l fogadásra a Képviselő- 
testületnek:  „. . . tárgyalást  kezdeményezzen 1999. júl ius  15-ig az érintett  
települések polgármestereivel .”

S a j t o s  János:
Inota Városrész Önkormányzó Testülete a határozat i  javaslatot  10 igen 
szavazat tal  a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi Bizot tság 6  igen szavazat tal  a határozat i  javaslat  utolsó 
mondatát  kiegészíteni  javasolja az alábbiak szerint:  "A Képviselő-testület  
felhatalmazza a Polgármester t ,  hogy fenti döntéssel  kapcsolatban tárgyalást  
kezdeményezzen 1999. július 15-ig a Honvédelmi Minisztérium és a 
Miniszterelnöki  Hivatal i lletékeseivel."
A Jogi és Ügyrendi Bizot tság a fenti kiegészí téssel  együtt  a határozati  
j avas la tot  el fogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése kinek van?
Vélemény,  észrevétel?

D o m o k o s  István:
Én csak annyit  szeretnék a sajtó képviselőinek elmondani ,  hogy szeretném,  ha 
ez a kezdeményezés  a Naplóban megjelenne,  azon keresztül  is tudomást  
szerezzenek az érintett  önkormányzatok,  hogy indult egy ilyen kezdeményezés 
Várpalotán.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Városrendezési  és Kommunális Bizot tság módosí tó indítványát az 
előter jesztő befogadja-e?

D o m o k o s  István:
Igen. A határ idő szeptember 15. legyen.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ezt  teszem fel szavazásra.  Aki így elfogadja,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal következő határozatot hozta:
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még nincs parlamenti  döntés,  tehát  nem 
önkormányzat  ha tározata  meg legyen. A 
módosí tását  kell kérni,  ami szeptemberben



217/1999. (VI. 24.) számú képviselő-testület i határozat:

Várpa lo ta  Város Önkormányzat i  Képviselő-testülete javasolja,  hogy a 
Honvédelmi  Minisztérium Központi  Gyakorló-  és Lőtér,  illetve a hazai 
gyakor ló-  és lőterek külföldiek által térí tés ellenében történő igénybevételéből  
származó kiadásokkal csökkentet t  bevétel  25%-át  az érintett  önkormányzatok 
kapják meg.

Ezenfelül  a környezetükben (utak,  erdők,  vizek, stb) okozot t  károkat  a 
gyakor la tok  befejeztével az érintett  önkormányzatok a HM il letékeseivel  
vizsgál ják meg és az önkormányzatoknak a HM térí tse meg.

Felhatalmazza a Képviselő-testület  a Polgármester t ,  hogy az érintett  
t e lepülések polgármestereivel  1999. júl ius 15-ig tárgyalást  kezdeményezzen.

A Képviselő-testület  felhatalmazza . továbbá a Polgármester t ,  hogy a fenti 
döntéssel  kapcsolatban tárgyalást  kezdeményezzen 1999. szeptember  15-ig a 
Honvédelmi  Minisztérium és a Miniszterelnöki  Hivatal i lletékeseivel.

H a tá r id ő :  1999. szeptember 15.
Felelős:  Leszkovszki  Tibor polgármester

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A napirendi  pontokat ,  amit a testület  mára nyilvános ülésre megszavazot t ,  
végigtárgyal tuk.

Bejelentésekkel  folytatjuk.

i . )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Vol t  az állampolgári jogok országgyűlési  biztosától  egy levelem valamikor  a 
t avasszal ,  Gönczöl  Katalin írta. Oda-vissza levélváltás volt,  június 14-én a 
köve t kező  levelet kaptam tőle.

(A levél  a jegyzőkönyv melléklete)

2-)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Veszprém Megye Önkormányzat  elnöke,  Kuti Csaba úr a következő  levelet  
j u t a t t a  el a mai postában hozzám.

(A levél  a jegyzőkönyv melléklete)
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3.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Nemzeti  Kulturális Örökség Minisztériumából kaptunk egy levelet dr. 
Gelencsér  Katalin főosztályvezetőtől .

(A levél a jegyzőkönyv melléklete)

4.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Úgy érzem, hogy let isztázódot t  a következő három nap programja.  Reggel a 
buszon mindenki meg fogja kapni a szállodai szobabeosztást .  A tévénézők 
tájékoztatására mondom, hogy holnap reggel egy 50-52 fős városi  delegáció 
utazik Wolfsbergbe.  A kiutazás fő célja, hogy 10-12 évi ismeretség után 
szombaton délután 4 órakor  először  Wolfsbergben hivatalosan aláírásra kerül a 
két város közötti  testvérvárosi  szerződés,  amelynek a várpalotai  aláírására 
augusztus  2 0 -án kerül majd sor. A delegáció holnap reggel 7 órakor  indul és 
vasárnap az esti órákban érkezik vissza. Érdekelteknek,  ér intet teknek mondom,  
hogy 3/4 7-kor találkozunk itt, és 7 órakor  szeretnénk indulni.

5.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az 1999. évi intézményi felújítási igényeket  a Városrendezési  és Kommunál is  
Bizot t ság 2-3 tagja megnézte.  Az elfogadot t  és pályázaton többször  át rostál t  
munkákra  a szerződéseket  megkötöt ték.  Az összeg 21,4 millió Ft.

Én ennyit szeret tem volna elmondani.
Kérdezem képviselőtársaimat,  hogy kívánnak-e bejelentéssel,  kérdéssel  élni?

6 .)

F a z e k a s  István:
Nagyon sokan kerestek meg az utóbbi  időben,  hogy kérjük meg a Rendőrséget ,  
hogy valamit  próbáljanak meg tenni ez ellen a vandalizmus ellen, ami most  a 
korábbihoz képest  sokkal nagyobb méreteket  ölt. Egy motoros t  
valószínűsí tenek a lakók,  aki az éjszakai órában hatalmas zajjal,  nagy 
sebességgel  közlekedik.

7.)
C s ő v á r i  János:

Az Oktatási ,  Kulturális és Sport  Bizot tság ma is ülésezett ,  abban az ügyben,  
hogy érkezet t  hozzánk egy támogatás t  kérő levél. Farkas Olívia cselló 
vásár lásához kértek segítséget  a szülők.  A bizot tság megvizsgálta,  hogy saját
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l ehetőségein belül mit tud tenni,  miután némi pénz a bizot t ság kompetenciájába 
ta r tozóan még van, de jóvá kell hagynia Képviselő-testületnek.  A bizot tságunk 
6  igen szavazat tal  azt kéri a Képviselő-testület től ,  hogy Farkas 01 íviának
50.000 Ft-os javaslatunkat  fogadja el. Kéri a bizot tságunk,  hogy a Képviselő- 
testület ,  il letve személy szerint a Polgármester  úr a következő valamelyik 
ülésen megnézné,  hogy milyen lehetőség lenne esetleg további  támogatásra.

V á m o s i  Tibor:
Nagy tehetségről  van szó, amiből még Várpalota profi tálhat ,  mindenképpen 
támogatni  kellene valamilyen formában.

D o m o k o s  István:
A városi  közvi lágí táson nagyon sok pénzt meg lehetne takarí tani,  igazán 
pazar ló módon használjuk.  Én megvizsgáltam az elmúlt  esztendőben,  ha 
minimálisan egy órával csökkentet tük volna a közvi lágí tás idejét, akkor 1 , 3  

millió Ft -ot  takar í that tunk volna meg. Az idén az első három hónapot  néztem 
meg,  egy évre vet í tve 1,2 millió Ft-ot  lehetne megtakarí tani .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Most  éppen indul egy per, kéri tőlünk a Társadalombiztosí tás ,  hogy adjuk oda 
a szerződésünket ,  hogy az ÉDÁSZ-szal  a közvi lágí tásra milyen szerződésünk 
van. Gondolom,  hogy nem egészen nappal tör tént  az a baleset ,  amihez kérik a 
szerződésünket .  Ha bármi probléma van, rögtön ki fogják rendelni a szakértőt ,  
hogy egy órával  később kapcsol  be a közvilágítás,  egy órával  hamarabb kapcsol  
ki, tör ténik egy baleset,  annak ennyi a folyamodványa,  fizesse ki az 
önkormányzat .  Nem véletlenül van az EDASZ által is óvatosan beáll í tva az 
alkonykapcsoló,  mert "az ördög nem alszik".

D o m o k o s  István:
Az a lkonykapcsolók zárt  dobozban vannak,  tehát  sötétebb helyen vannak,  mint 
ál talában a kinti fényviszonyok.  Én javaslom,  hogy ezt vizsgáljuk meg.

C s ő v á r i  János:
Bizo t t ságunkhoz  érkezet t  egy másik levél is, hogy a Várkert i  Általános 
Iskolából  egy tanulóosztály megy az RTL-Klub Kölyöklub című műsorába.  
Ehhez  kér tek anyagi támogatás t .  Mi javasol juk és kérjük a Képviselő-  
t es tüle te t ,  hogy hagyja jóvá,  a 15.000 Ft-os támogatást .
Bizot t ságunk elé érkezet t  a Városi  Televíziótól  egy olyan megkeresés,  aminek 
az a lényege,  hogy a hálózatos  televíziók részvénytársaságát  meg kívánják 
alakítani  jó néhányan.  A Körmédia Kft készíti  ezt elő és szervezi.  43 
szándéknyi latkozat  van benn,  amely részvénytársaság ha megalakul,  akkor  
nyilvánvaló,  hogy az onnan kapot t  anyagok kisugárzására  van lehetőség,  i lletve 
innen a helyi televíziótól  anyag bejut tatással  a többi hálózatos  televízió részére 
is elkerülhetne várpalotai  anyag.  Mi úgy foglal tunk állást,  hogy mi ezt 
elviekben t ámogat tuk.  Ennek van egy anyagi része,  hogy 150.000 Ft -ot  kellene 
idén befizetni ,  és jövőre  újabb 150.000 Ft-ot ,  ez lenne a mi részvényünk.  
Kér tem a televízió igazgatóját ,  hogy jöj jön el, és kérem Polgármester  urat ,  
hogy adjon szót  neki 2-3 percre,  hogy esetleg ha másképp nem megy, és nem 
t udunk pénzt  adni,  akkor  ők fel tudják-e vállalni plusz bevételekből  ez azt 
évet .  Ha igen,  akkor  arra kérem a Képviselő-testületet ,  hogy hagyja jóvá,  hogy
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a televízió belépjen a hálózatos televíziók részvénytársaságába,  úgy, hogy 
ebben az évben a 150.000 Ft-ot  a televízió fizesse be.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ezt nem szeretném vitára bocsátani,  mert erre az évre egy elvi hozzájárulás 
szükséges a testület  részéről.  A mai költségvetési  rendelet  tárgyalása után úgy 
néz ki, hogy 62 millió Ft a hiány. A testület  is csak elviekben tud hozzájárulni,  
anyagiakban nem.
Csővári  úr az Oktatási,  Kulturális és Sport Bizot t ság nevében javasolja a 
Képviselő-testületnek elfogadni,  hogy saját hatáskörből  osztható pénzből adjon
50.000 Ft-ot  Farkas Olíviának, a Várkerti  Általános Iskolának a Kölyök- 
klubban való részvételre 15.000 Ft-ot  szintén ebből az alapból.  Aki ezzel 
egyetér t ,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 17 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

218/1999. (VI.24.) számú képviselő-testület i határozat:

Várpalota  Város Önkormányzat i  Képviselő-testülete a 133/1999.  ( IV.29.) 
számú határozatában a civil szervezetek támogatására  felhasznált  keret  - 
1 15.000,-  Ft tar taléka - terhére a következő személyeket ,  szerveket  támogatja:

- Farkas Olívia (Várpalota,  Budai N. A. u.): 50.000,-  
(cselló beszerzéséhez támogatás)

-Várker t i  Általános Iskola 5.a. osztálya:  15.000,- 
(RTL Kölyök Klubjában szerepléshez)

A Képviselő-testület  felkéri a Hivatalt ,  hogy a t ámogatások kifizetéséről  
gondoskodjék,  illetve a felhasználást  dokumentáló elszámolást  gyűjtse be.

H atár id ő:  a kifizetésre:  szükség szerint
az elszámolásra:  1999. december  20.

Felelős:  dr. Fekete Antal János

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Elvi ál lásfoglalást  javasol  a Képviselő-testületnek,  hogy támogassa,  hogy a 
Körmédia Kft szervezésében a Hálózatos  Televíziók Részvénytársaságában a 
Várpalota  Városi  Televízió részt vehessen.  A 150.000 Ft-os idei díjat saját 
bevétele terhére viseli. Aki ezzel egyetért ,  kérem szavazzon.

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta:



219/19 99. (VI. 24.) számú kcpviselfi-iestii!cti határozat:

Várpalota Város Önkormányzat i  Képviselő-testülete elvi hozzájárulását  adja, 
hogy a Várpalotai  Városi Televízió (8100 Várpalota,  Erdödy P. T. u. 19.) 
belépjen a Hálózatos  Televíziók Részvénytársaságába.  Az 1999. évet terhelő 
150 eFt befizetés forrása a Városi  Televízió többlet  bevétele.

H a t á r i d ő :  a határozat  megküldésére:  azonnal 
Felelős:  Leszkovszki  Tibor polgármester
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8 .)

D o m o k o s  István:
A Loncsosban a Május 1. utca környékén két napja egyfolytában ég a 
közvi lágí tás.  Miért?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Deák Ferenc utcában fázis a földön, Timföld utcában szintén a fázis a földön 
van,  Bajcsy-Zsi l inszky-Balassi  utca sarkán szintén a földön van, és 
folytathatnám a sort ,  az elmúlt vihar óta 30.000 ember  el látatlan,  üzemzavar 
van.

9.)

S a j t o s  János:
Csapadékos  nyarat  írunk. A Készenléti  lakótelepen kataszt rofál is  az az övárok,  
ami el lett  kezdve ez előtt  3 évvel,  de még most  sem tölti be azt a funkciót,  
amit  kellene.  Mikor  lesz véglegesen megcsinálva?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem tudnak mit kezdeni  az illegális villamos kábellal ,  amiket  kivit tek a 
ker tekbe,  az benne van az árok vízfolyás szelvényében.

S a j t o s  János:
Csór  i rányában régebben volt  egy vízelvezető árok.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A kert  tulajdonosai  fel töl töt ték.  Én úgy emlékszem vissza,  hogy 1993-ban volt  
utol jára egy ilyen vizsgálat ,  elővet tek régi t érképeket ,  ot t  volt  rajta a 
t ermészetes  vízárok,  a telkek ki lettek alakítva,  és ezek az árkok be let tek 
temetve.

10 .)

T ö r z s ö k  Károly:
A testület i  munkának egyik nagyon alapos f igyelemmel kísérője kereset t  meg 
azzal ,  hogy adjunk ki tüntetést  egy képviselőnek,  azért  mert  az ifjú erős
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emberek által a Márt írok útján tönkrete t t  vi l lanyoszlopok védelmi 
berendezései t  saját kezűleg javí tot ta meg, és hárí tot ta el az életveszélyt.  Azt 
mondtam az il letőnek, hogy itt a testület  előtt fejezem ki köszönetemet  
Fazekas István úrnak,  de kitüntetést  nem tudok neki adni.

11.)

S u r á n y i Pál:
Az elmúlt testület i  ülésen megtörtént  a tanácsnokká való választásom. Egyrészt  
köszönöm a bizalmat azoknak,  akiktől megkaptam ezt a bizalmat,  de úgy 
érzem, hogy ez összeférhetet len a jelenlegi bizot tsági  alelnöki posztommal,  és 
ezért  erről a posztomról  lemondok.
A másik dolog amit szeretnék mondani,  hogy a Fazekas úr által felvetett  
probléma,  az éjszakai vagy nappali nagy hangú és nagy sebességű motorosok,  
az máshol is probléma,  többek között  az Ady lakótelepen is. Ebből két dolog 
fog következni ,  ha mi nem lépünk. Vagy "meglincseli" az ottani  lakóközösség 
ezeket  a f iatalokat,  akik tényleg nagyon gyorsan mennek ott  végig, vagy 
balesetet  fognak előbb-utóbb okozni,  és utána fogunk lépni. Ezen 
gondolkozzunk el, és vagy fekvő rendőr formájában,  vagy valami más 
módszerrel ,  de oldjuk meg ezeket a balesetveszélyes helyzeteket .

D o m o k o s  István:
Én is javaslom az ilyen helyeken a fekvőrendőr  lehelyezését .  A Városrendezési  
és Kommunál is  Bizot tság vizsgálja meg ezeket  a helyeket,  és tegyen javaslatot  
ezek kihelyezésére.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
12.000,-  Ft métere a fekvőrendőrnek.  Hivatalos katalógust  néztük meg.

V á m o s i  Tibor:
Én tavaly megál l í tot tam ezeket a fiúkat,  jó 10 percet  elbeszélget tünk.  Ez 
körülbelül  6-7-szer  megismétlődöt t ,  mostmár  egész nyugodtan el tudnak menni 
az utcában,  igaz, hogy már ismernek. Tényleg el kell velük beszélgetni .  Van 
egy motoros  klub, ott  kell velük beszélgetni  normálisan.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Van-e még bejelenteni való?
10 perc múlva zárt  üléssel folytatjuk a munkákat .
Köszönöm a tévénézők figyelmét.  A nyilvános ülést  16,20-kor bezárom.

dr. Fekete  A nta l  János  
/  ) j egyző


